PYX Resources Ltd ("PYX" or "the Company") **PYX Resources Ltd** ("PYX"或"公司")

Publication of Inaugural Sustainability Report 发布首份可持续发展报告

PYX Resources Ltd (NSX: PYX | LSE: PYX), the world's second largest publicly listed zircon producer by zircon resources, is pleased to announce the publication of its first full Sustainability Report ("the Report").

拥有全球第二大锆石资源量¹的上市锆石生产商PYX Resources Ltd (NSX: PYX | LSE: PYX) 欣然 宣布发布其第一份完整的可持续发展报告("报告")。

Available on the Company's website: www.pyxresources.com, the Report provides a comprehensive insight into the activities carried out by the Company in 2021 and 2022 under its "PYX Cares" initiative - a sustainability programme that supports and benefits the communities in which the Company operates.

报告全面介绍了该公司在2021年和2022年根据"PYX Cares"倡议开展的活动,该倡议是一项 旨 在 支 持 并 惠 及 公 司 运 营 所 在 社 区 的 可 持 续 发 展 项 目 。 敬 请 登 录 公 司 网 站 www.pyxresources.com查阅本报告。

The Report outlines several significant milestones and sets out PYX's commitments, both in terms of its operations and its adherence to further United Nations Sustainable Development Goals ("UNSDGs").

报告概述了若干重要的里程碑,并阐述了PYX在其运营和进一步遵守联合国可持续发展目标 ("UNSDG")方面的承诺。

Milestones include:

里程碑包括:

- Becoming a member of the United Nations Global Compact Programme, a voluntary leadership platform for the development, implementation, and disclosure of responsible business practices
- 成为联合国全球契约计划(United Nations Global Compact Programme)成员,该契约是 一个自愿性质的领导力平台,致力于发展、实施和披露负责任的商业实践。

According to publicly available information during the financial year ended December 2020 根据截至2020年12月财年的公开可获得信息

- Successfully vaccinated 100% of its employees against COVID-19
- 成功为所有员工接种新冠肺炎疫苗
- Planting of 10,000 Bengkirai trees in its mining tenement
- 在矿区种植10,000棵娑罗双树
- Employees support blood donation efforts in Kalimantan
- 员工支持加里曼丹的献血工作
- Supports local school with the provision of essential materials
- 提供必要物料支持当地学校
- Donation to the Borneo Orangutans Survival Foundation
- 向婆罗洲红毛猩猩生存基金会进行捐赠

Chairman and Chief Executive Officer, said: "We are delighted to announce our inaugural Sustainability Report which sets out our achievements over the past year and showcases our efforts to enact a sustainability programme that makes a tangible difference to what we do, where we do it, and the communities we benefit.

对于发布2022年可持续发展报告,PYX Resources董事长兼首席执行官何力先生(Oliver B. Hasler)评论道: "我们很高兴地宣布发表首份可持续发展报告,该报告阐述了我们在过去一年中取得的成就,并展示了我们为制定可持续发展计划所做出的努力,该计划对我们的工作、我们的运营地以及我们惠及的社区产生了切实的影响。

Our 'PYX Cares' initiative is strengthened by our adoption of the United Nation's SDGs, and these have contributed to a framework whereby we can continue to pursue our plan to consolidate our mineral sands operations in Kalimantan and grow our mining operations while, at the same time, protecting and nurturing the very communities and environments where our operations are located."

通过采纳联合国可持续发展目标(SDG),我们的"PYX Cares"倡议得到了强化,这些目标为 我们提供了一个框架,让我们可以继续实施我们的计划来巩固我们在加里曼丹地区的矿砂业 务,发展我们的采矿业务,同时保护和培育我们业务所在的社区和环境。"

"We remain committed to making the UN Global Compact and its principles part of the Company's overall strategy, culture and day-to-day operations of our company, and to engaging in collaborative projects which advance the broader development goals of the United Nations."

"我们仍然致力于将联合国全球契约(UN Global Compact)及其原则纳入公司的总体战略、文化和日常运营中,并参与推动联合国更广泛发展目标的合作项目。"

'PYX Cares' and the PYX Sustainable Development Goals 'PYX Cares' 和PYX可持续发展目标

"PYX Cares" was inspired by the UNSDGs, which were adopted by the 193 member states in September 2015. The goals were created to provide a 15-year blueprint for nations and companies to

adopt for fostering a more sustainable and fairer future.

2015年9月,联合国193个成员国通过了联合国可持续发展目标(UNSDG),"PYX Cares"正是受到了该目标的启发。联合国可持续发展目标旨在为各国和公司提供一个未来15年的蓝图,以促进实现更可持续、更公平的未来。

The UNSDGs created the roadmap for the "PYX Cares" programme that the Company founded in 2020. Taking the initiative, a step further, PYX is proposing fostering sustainability on a wider scale by intersecting the Goals of the UNSDG with those in the "PYX Cares" programme. PYX's programme will include recognising that the ambitious goals, such as ending poverty, correlate with PYX's initiative. This includes workplace opportunities, education, safeguarding the environment and health care. UNSDG为公司于2020年打造的"PYX Cares"项目制定了路线图。为进一步推进该倡议,PYX正提议将UNSDG的目标与"PYX Cares"项目的目标关联起来,以在更大范围内促进可持续发展。PYX的项目将认识到如消除贫困等宏伟目标与PYX倡议的关联性,并将工作机会、教育、保护环境和医疗健康的目标纳入PYX的项目中。

PYX's specific sustainable development goals (SDGs) are: PYX具体的可持续发展目标(SDG)包括:

- Goal 3: Good health and well-being of employees
- 目标3: 员工良好健康与福祉
- Goal 8: Decent work and economic growth
- 目标8: 体面工作和经济增长
- Goal 9: Industry, innovation and infrastructure
- 目标9:产业、创新和基础设施
- Goal 10: Reduced inequality
- 目标10: 减少不平等
- Goal 12: Responsible consumption and production
- 目标12: 负责任消费和生产
- Goal 13: Climate action
- 目标13: 气候行动

*** ENDS *** *** 结尾 ***

For more information: 想要查询更多的信息:

PYX Resources Limited	T: +852 3519 2860
Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer	E: ir@pyxresources.com
PYX Resources Limited	<i>电话:</i> +852 3519 2860
董事长兼首席执行官何力先生(Oliver B. Hasler)	电邮: <u>ir@pyxresources.com</u>
WH Ireland Limited (Financial Adviser and Joint	T: +44 (0)20 7220 1666
Broker)	电话: +44 (0)20 7220 1666
Harry Ansell / Katy Mitchell / Megan Liddell	
WH Ireland Limited(财务顾问兼联席券商)	
Harry Ansell / Katy Mitchell / Megan Liddell	
St Brides Partners Ltd (Financial PR)	E: pyx@stbridespartners.co.uk
Ana Ribeiro / Isabel de Salis / Isabelle Morris	电邮: pyx@stbridespartners.co.uk
St Brides Partners Ltd (财务公关)	
Ana Ribeiro / Isabel de Salis / Isabelle Morris	

This announcement is authorised for release by Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer. 本公告由董事长兼首席执行官何力先生(Oliver B. Hasler)授权发布。

About PYX Resources 关于PYX Resources

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) is a producer of premium zircon dual listed on the National Stock Exchange of Australia and on the Main Market of the London Stock Exchange. PYX's key deposits, Mandiri and Tisma, are large-scale, near-surface open pit deposits both located in the alluvium-rich region of Central Kalimantan, Indonesia. PYX, whose Mandiri deposit has been in production since 2015, is the 2nd largest publicly traded producing mineral sands company by zircon resources globally. Determined to mine responsibly and invest in the wider communities where we operate, PYX is committed to fully developing its Mandiri and Tisma deposits, with the vision to consolidate the mineral sands resources in Kalimantan and explore and acquire mineral sands assets in Asia and beyond.

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) 是在澳大利亚国家证券交易所和伦敦证券交易所主板双重上市的高品质锆石生产商。PYX 的主要矿床 Mandiri 和 Tisma 是大型浅层露天矿作业矿床,均位于印度尼西亚中加里曼丹省富含冲积层沉积物地区。PYX 旗下的 Mandiri 矿床于2015年投产,当前 PYX 已经成为拥有全球第二大锆石资源量的矿砂生产上市公司。公司决心进行负责任开采并投资更广泛的社区,PYX Resources 致力于在充分开发 Mandiri 和 Tisma 矿床的同时,着眼于整合加里曼丹地区的矿砂资源及勘查和收购亚洲及其他地区的矿砂资产。